
   Vážení a milí spoluobčané,   
otáčím list v kalendáři a uvědomuji si, že z celého 
roku 2009 uběhla již jeho jedna polovina. Čeká 
nás léto, doba dovolených a prázdnin. Čas, který 
by člověk měl opravdu využít k odpočinku a relaxa-
ci. Vždyť i ten týden mimo domov pomůže alespoň 
na chvíli zapomenout na starosti všedních dní 
a po návratu domů jde všechno hned snadněji.
Čím jsme na obci začali nový rok. Hned začátkem 
ledna bylo nutné vyměnit dva plynové kotle. Jeden 
v obchodě s potravinami a druhý na OÚ. Ke kotlům 
se budovalo nové odkouření. V objektu OÚ se 
měnil i zásobník na vodu pro tři byty a obecní úřad. 
V dalších měsících se připravovalo výběrové řízení 
na zhotovitele projektu na odkanalizování středu 
obce Semčice. V současné době máme rozhodnutí 
o umístění stavby a připravené všechny podklady 
pro zažádání ke stavebnímu povolení. To, že obec 
získá stavební povolení neznamená, že se začne hned 
stavět. K projektu  na hlavní řady je potřeba vyřešit 
projekčně domovní přípojky (projekt a vybudování 
domovní přípojky od hlavního řadu hradí majitel 
každé nemovitosti sám), ale hlavně obec bude hle-
dat finanční zdroje na realizaci tohoto vodního díla 
včetně rozšíření ČOV. Obec musí být připravena 
a finančně zajistit opravu komunikací, které budou 
stavbou poničené. Ještě bych chtěla dodat, že termín 
informativní schůzky pro majitele dotčených nemovi-
tostí bude včas upřesněn a zveřejněn.
Dalším vodním dílem na které se připravujeme je vo-
dovod Semčice – Žerčice.    
Po územním řízení pan Josef Smutný , který zastupuje 
naši obec, v této věci, zažádal odbor ŽP v Mladé Bole-
slavi o vydání stavebního povolení.  Dále bude násle-
dovat výběrové řízení a výběr firmy  na realizaci stavby 
vodovodu. Ministerstvo zemědělství na výstavbu a ob-
novu infrastruktury vodovodů a kanalizací poskytuje 
finanční podpory v rámci programů. Po výběrovém 
řízení bude obec podávat žádost o dotaci na vodovod 
v rámci programu 229 312. 
V červenci ve Zdravotním středisku budou pokračovat 
stavební úpravy (hydroizolace) objektu.                                                                                                                         
Práce byly rozděleny do dvou etap. V první etapě 
firma odizolovala budovu v části, kde ordinuje zubní 
lékař. V další etapě se přejde na druhou polovinu 
objektu a schodiště. Práce to není snadná, už proto, 

že ve zdech jsou umístěny trubky, které nejsou nikde 
zakresleny. Po vyschnutí zdí se opraví opadané 
vnitřní omítky. Venkovní omítky po tomto stavebním 
zásahu nebudou natolik poničené, že by muselo dojít 
k větším opravám.
V červnu v obchodě s potravinami firma Geus a.s. 
provede výměnu vchodových dveří , které budou 
z plastu. Snad se podaří i v dalších letech postupně 
zmodernizovat tento Semčický obchod. Firma 
Geus a.s. byla vybrána i na výměnu oken v obec-
ních bytech na ,,Rafandě“. Realizace výměny bude 
probíhat během léta.
Kulturní a sociální výbor obce Semčice pořádal 
krom vítání občánků a gratulací seniorů také  letošní 
Slavnostní koncert ve Sportovním areálu, sběr šatstva 
pro Diakonii Broumov a Dětský den. I  když letošní 
koncert nemohl proběhnout v kostele sv. Prokopa 
a zapršelo nám, tak děti byly skvělé.
Jak děti z mateřské školky pod vedením paní učitelky 
Marie Balákové a Jitky Rejmonové, Semčické 
Berušky pod vedením paní učitelky Marie Helicho-
vé, žáci pana učitele Tomáše Huška, žáci pana Jana 
Dunovského a děti z kroužku orientálních tanců paní 
učitelky Věry Forejtové a hosté se snažily, aby se je-
jich vystoupení povedlo. A myslím si, že se povedlo. 
Dne 2.6.09 jste mohli v MŠ Semčice odevzdávat pytle 
s obnošeným šatstvem. Zájem ze strany občanů byl 
velký. Diakonii bylo předáno 85 pytlů. 
Dětský den plný soutěží jsme v sobotu 6.6.2009 
zpestřili stánkem s cukrovou vatou a doprovodným 
programem, který zajistili DJ Michal Tůma a DJ 
Michal Karabin. Sportovní areál navštívilo s rodiči 
nebo babičkou a dědou 70 dětí. Doufáme, že se 
dětem soutěže a program líbil. 
Ráda bych poděkovala všem členkám Kulturního 
výboru za pomoc při organizování Dětského dne, 
hasičům, kteří pomáhali dětem na stanovištích 
(u střelby ze vzduchovek, u džberovek a u prohlídky 
hasičského vozu) a sokolům za zajištění občerstvení 
ve Sportovním areálu. 
Také děkuji Anetě Novotné, Lucii Lojkové, Petře 
Hornerové, Anně Provazníkové dívkám ze základní 
školy v Semčicích, které vypomohly se soutěžemi.
Na závěr alespoň dva termíny řádných zasedání OZ, 
29.6.2009 a 14.9.2009 na které Vás tímto zvu.

starostka  Jana Dlouhá
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Zastupitelstvo obce Semčice:

A) Bere na vědomí:
 
1. Informace o plnění úkolů uložených OZ na jed-
nání ze dne 23.2., 18.3. a 9.4.2009
2. Důvodové zprávy k :
 - projednání ,,Zprávy o výsledku přezkoumání 
hospodaření obce za rok 2008“ a schválení 
,,Závěrečného účtu obce za rok 2008
 - projednání a schválení smlouvy o pronájmu 
části hasičské zbrojnice v č.p.21 o výměře 17,5 m2 
pro účely SDH Semčice
 - projednání a schválení smlouvy o budoucí 
smlouvě o zřízení věcného břemene k pozemní 
komunikaci a podmínkách umístění stavby a provo-
zu ,,Odkanalizování středu obce Semčice“mezi obcí 
a Středočeským krajem
 - projednání a schválení smlouvy o budoucí 
smlouvě o zřízení věcného břemene k dotčeným 
pozemkům na stavbu ,,Odkanalizování středu obce 
Semčice“mezi obcí a PF ČR
 - projednání a schválení smlouvy o budoucí 
smlouvě o zřízení věcného břemene k dotčenému 
pozemku parc. č. 171/1 v k.ú. Semčice na umístění 
čerpací stanice a elektrické přípojky na stavbu kana-
lizace mezi obcí a panem Ing. Josefem Heřmanským
 - projednání a schválení smlouvy o budoucí 
smlouvě o zřízení věcného břemene k dotčenému 
pozemku parc. č. 625/2 v k.ú. Semčice na umístění 
části kanalizačního řadu mezi obcí  a panem Janem 
Šturmou
 - projednání a schválení smlouvy o budou-
cí smlouvě o nepeněžitém vkladu mezi obcí 
a společností VaK Mladá Boleslav na vodovod 
Semčice – Žerčice 
 - projednání a schválení smlouvy o budou-
cí smlouvě o nepeněžitém vkladu mezi obcí 
a společností VaK Mladá Boleslav na vodní dílo 
,,Odkanalizování středu obce Semčice“
 
    
B) Schvaluje:
 
1. Program řádného zasedání zastupitelstva obce, 
tak, jak je uveden na pozvánce 
2. Ověřovatele zápisu: Pana Ing. Josefa Hrnčíře 
a pana Petra Košťála
3. Navrhovatele usnesení: Pana Ing. Jiřího Čejku

a  paní Evu Horákovou
4. Závěrečný účet obce za rok 2008, který byl pro-
jednán spolu se Zprávou o výsledku přezkoumání 
hospodaření za rok 2008 s výhradami a přijímá 
následující nápravná opatření: Hospodářka obce paní 
Lucie Karabinová do 13.5.2009 opraví v inventa-
rizaci pozemků chybně uvedené výměry pozemků 
ppč.73/14, 73/3 a doplní do evidence pozemek ppč. 
145
5. Odměnu p. Lucii Karabinové ve výši 3 000,- Kč 
čistého v souvislosti s výsledkem auditu za rok 2008
6. Uzavřít smlouvu na pronájem části hasičské
zbrojnice v č.p. 21 o výměře 17,5 m2 se SDH 
Semčice. Výše ročního nájmu bude činit 2 275,-  Kč
7. Uzavřít smlouvu o budoucí smlouvě o zřízení 
věcného břemene k pozemní komunikaci a pod-
mínkách umístění stavby a provozu ,,Odkanalizování 
středu obce Semčice“mezi obcí a Středočeským 
krajem s finančním plněním jednorázové úhrady        
300,- Kč, dle ceníku budoucího povinného
8. Uzavřít smlouvu o budoucí smlouvě o zřízení 
věcného břemene k dotčeným pozemkům na stav-
bu ,,Odkanalizování středu obce Semčice“mezi 
obcí a PF ČR, s finančním plněním paušální částky 
2 250,- Kč budoucímu povinnému
9. Uzavřít smlouvu o budoucí smlouvě o zřízení 
věcného břemene k dotčenému pozemku parc. č. 
171/1 v k.ú. Semčice na umístění čerpací stanice 
a elektrické přípojky na stavbu kanalizace mezi obcí 
a panem Ing. Josefem Heřmanským, bez finančního  
plnění
10. Uzavřít smlouvu o budoucí smlouvě o zřízení 
věcného břemene k dotčenému pozemku parc. č. 
625/2 v k.ú. Semčice na umístění části kanalizačního 
řadu mezi obcí  a panem Janem Šturmou, bez 
finančního plnění
11. Uzavřít smlouvu o budoucí smlouvě 
o nepeněžitém vkladu mezi obcí a společností VaK 
Mladá Boleslav na vodovod Semčice – Žerčice
12. Uzavřít smlouvu o budoucí smlouvě o ne-
peněžitém vkladu mezi obcí a společností VaK Mladá 
Boleslav na vodní dílo ,,Odkanalizování středu obce 
Semčice“
13. Žádost pana M. Vondrlíka o prominutí poplatku 
za odpad v roce 2009 pro syna Jakuba Vondrlíka 
a dcery Zuzany Vondrlíkové z důvodu dlouhodo-
bého pobytu v zahraničí

pokračování na straně 3 

Č. j. 174/2009                Usnesení 
z řádného zasedání Zastupitelstva obce Semčice,

konaného dne 11. května 2009 v zasedací místnosti OÚ v Semčicích.

Z JEDNÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE



  Družstevníci se v roce 1949 rozhodli postavit 
družstevní drůbežárnu pro 120 slepic. Stavbu chtěli 
postavit svépomocí ještě do konce roku. Problémem 
bylo, kde ji postavit. Noví družstevníci již od svého 
založení uvažovali, kde jednou v budoucnu bude 
stát jejich velké společné hospodářství. Hovořilo se 
o pozemku
Pod dráhou „U Kačenky“. Později došli k ná-
zoru, že lepší bude plánovat výstavbu na východě 
obce, protože převažují západní větry a počítalo se 
s využitím panské kůlny statku, stojící při polní cestě 
k Ovčárnům. Semenářská stanice pro to ale moc po-
chopení neměla , protože kůlna stála na poli s nejlepší 
bonitou půdy. Na tlak ONV byla semenárna nucena 
ustoupit s podmínkou , že jim JZD nahradí pozemek 
za stejnou bonitu půdy. Zástupci JZD jednali v Praze 
s Josefem Smrkovským, který to schválil.
 V témže roce převzalo družstvo službu pro mlékár-
nu, sběrnu mléka. Mléko sbírala i od soukromých 
zemědělců Antonie Pelantová, která obsluhovala 
také sběrnu vajec. Sběr se prováděl nejprve u Sy-
rových č.p.36, později v bývalé holírně v č.p.41.
 Na začátku roku 1950 vyslechli občané přednášku 
předsedy JZD Kosořice Karla Bergra na téma : „Co 
viděli naši rolníci v Sovětském svazu.“
 V únoru 1950 bylo zvoleno řádné předsednictvo 
a dozorčí rada JZD Semčice. Předsedou se stal Karel 
Hůlka č.p.60.
 Semčičtí družstevníci dostávají jako jedni z prvních 
nový traktor Zetor 25 se startérem, které se právě 
začaly vyrábět. Traktor stál 135 tisíc Kčs.

 MNV Semčice vlastnil v různých částech obce 
ovocné stromy, hlavně třešně a švestky na průhonech 
a trávu pod nimi prodával chovatelům drobného 
zvířectva. Tyto pozemky i se stromy předal v roce 
1950 do užívání JZD, aby tak posílil jeho postavení 
v obci.
 Již v časných jarních měsících byla dostavěna 
drůbežárna a v květnu bylo převezeno 350 
sedminedělních kuřat. Ošetřovatelkou se stala Anna 
Horáková č.p.75. Voda byla dovážena voznicí, kr-
mení dodávali družstevníci ze svých přebytků. 
Vzhledem k tomu, že kuřata byla umístěna v syrové 
stavbě, záhy jich 150 kusů uhynulo.

/Pokračování příště/

 V roce 1989 se jednalo o výstavbě zdravotního 
střediska. Aby byla stavba vůbec povolena, musel 
Místní národní výbor k předpokládané výstavbě 
v akci „Z“, zajistit mezi občany 5 až 6 tisíc brigád-
nických hodin. 3.dubna 1990 byly pásovým trak-
torem vykáceny ovocné stromy na zahradě bývalé 
usedlosti č.p.18 u kostela, aby se uvolnilo místo pro 
stavbu zdravotního střediska. Vyskytly se ale hlasy, 
že se asi stavět nebude. A nestavělo.

20.12.1989 začalo hořet v domě č.p.132. Domácí 
byli v bytě a nic nevěděli. Kouř objevil náhodný 

pokračování na straně 4
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ZE STARÝCH SEMČIC

Historie JZD Semčice (pokračování)

D) Ukládá:

 Starostce Janě Dlouhé:
1.  Podat na Krajský úřad Středočeského kraje žádost 
na kontrolu nápravných opatření 
2. Uzavřít smlouvu na pronájem části hasičské
zbrojnice v č.p. 21 o výměře 17,5 m2 se SDH 
Semčice  
3. Uzavřít smlouvu o budoucí smlouvě o zřízení 
věcného břemene k pozemní komunikaci a pod-
mínkách umístění stavby a provozu ,,Odkanalizová-
ní středu obce Semčice“mezi obcí a Středočeským 
krajem
4.  Uzavřít smlouvu o budoucí smlouvě o zřízení 
věcného břemene k dotčeným pozemkům na stavbu 
,,Odkanalizování středu obce Semčice“mezi obcí 
a PF ČR
5.  Uzavřít smlouvu o budoucí smlouvě o zřízení 

věcného břemene k dotčenému pozemku parc. č. 
171/1 v k.ú. Semčice mezi obcí a panem Ing. Josefem   
Heřmanským
6.  Uzavřít smlouvu o budoucí smlouvě o zřízení 
věcného břemene k dotčenému pozemku parc. č. 
625/2 v k.ú. Semčice  mezi obcí  a panem Janem 
Šturmou
7.  Uzavřít smlouvu o budoucí smlouvě o nepeněži-
tém vkladu mezi obcí a společností VaK Mladá Bole-
slav na  vodovod Semčice – Žerčice 
8.  Uzavřít smlouvu o budoucí smlouvě o nepeněžitém 
vkladu mezi obcí a společností VaK Mladá Boleslav 
na  vodní dílo ,,Odkanalizování středu obce Semčice“
  

V Semčicích dne 11.5.2009     Jana Dlouhá
Zapsala: Lucie Karabinová           starostka

Zdravotní středisko

Požár
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  Ve středověku došlo k masovému rozšíření mlýnů, 
které k pohonu využívaly přírodní energie. Byly to 
mlýny vodní, větrné, žentoury a mlýny šlapací. Vod-
ní mlýny se ale dostaly do Evropy již v období an-
tiky z oblasti východního Středomoří.
 Většina obilí se ale mlela pomocí nástrojů 
primitivnějších , obilních rotačních mlýnků. Rotační 
žernovy měly dlouho rozhodující význam a rozšířily 
se asi prostřednictvím Keltů. U Slovanů byly v 10.
století v každé vesnici.
 První zpráva o vodním mlýnu v Čechách je ve 12.
století z Únětic a ze sázavského kláštera. Také ka-

pitula ve Staré Boleslavi měla v té době vodní mlýn.
 První zpráva o větrném mlýnu v Čechách je ze 
Strahova v Praze ve 13.století. Mezi obcí Ctiměřice 
a Dolánky býval větrný mlýn od roku 1872. Mlelo 
se v něm do roku 1905. Od té doby chátral a úplně 
odstraněn byl v roce 1952. Dodnes se tam říká 
„Na větráku“.
 Nejvýkonnější byly ale mlýny vodní. V Semčicích 
býval v místech mezi koupalištěm a silnicí 
k Úhercům. Byl to mlýn vrchnostenský o jednom 
kole. Již za Adama z Valdštejna se v něm několik 
roků nemlelo pro nedostatek vody. Kdy byl zbořen 
není známo.

(Ing.P.Novák : „Hist.zem.techniky.“)

Z NAŠEHO KRAJE

Mlýny

ZPRÁVY Z MASARYKOVY ZÁKLADNÍ ŠKOLY

PRÁZDNINY V ZŠ 

 Zatímco dětem v základní škole začnou prázd-
niny po předání vysvědčení už v pátek 26.6.2009, 
ve škole se začne budovat. Přes prázdniny nás čeká 
mnoho prací, úprav, oprav apod.
1 stěhování třídy z mateřské školky do školy
2 výměna oken v čele budovy základní školy
3 oprava vodovodní přípojky
4 malování učeben školy a školní družiny
5 dokončení rekonstrukce WC ve školní družině
6 mnoho dalších menších oprav - okapy, stojan 
na kola…

PRÁZDNINY V MŠ 

 Dětem v mateřské škole začnou prázdniny 1.7.2009. 
Celé prázdniny bude mateřská škola uzavřena ze 

zřejmých důvodů: je nutno provést mnoho úprav 
kvůli otevření druhé třídy v MŠ. 
 1.9.2009 budou otevřeny 2 třídy v mateřské škole. 
Kapacita (50 dětí) je již zcela naplněna, přesto se 
nám hlásí stále další a další zájemci o umístění dítěte 
do MŠ. Tyto bohužel už nemůžeme uspokojit.
 Od nového školního roku dojde k úpravě provozní 
doby ve školce. Otevřeno bude od 6,30 hodin 
do 16,00 hodin.
 Jsme rádi, že se nám ještě v letošním roce podařilo 
školku otevřít a tím vyřešit vzniklý problém alespoň 
pro „ naše“ děti.
  Mgr. Jana Kočová, ředitelka školy

MATEMATICKÉ SOUTĚŽE

 I v letošním roce se žáci naší školy účastnili soutěží 
pokračování na straně 5

chodec a zalarmoval okolí. Přivoláni byli požárníci 
boleslavského sboru a mimo semčických přijeli 
také požárníci z Kolomut. Škoda byla malá, vše jen 
ohořelo v půdním prostoru.

Od 2. ledna 1990 začaly vycházet všechny noviny 
v menším formátu. Dosud vycházely některé deníky 
jako Zemědělské noviny a Rudé právo v dvojnásob-
ném formátu.

 I když před několika lety byla investována nemalá 
částka na obnovení železniční vlečky do Semčic, je 
v roce 1990 uhlí dováženo do semčických uhelných 
skladů převážně nákladními auty. Pracovníci uhel-
ných skladů to zdůvodňují tím, že přetažení vagonů 
s uhlím z hlavního nádraží v Dobrovici lokotrak-
torem cukrovaru Dobrovice stojí 600 Kčs , zatím co 
vagon uhlí z Mostu do Dobrovice  je dopraven jen 
za 400 Kčs.

Uhelné sklady

Denní tisk
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v matematice. Jako již tradičně jsme jaro zahájili 
Matematickým Klokanem. Tato mezinárodní soutěž 
se vyhlašuje pro celou Evropu vždy první pátek 
po 21.březnu.
Účastní se jí přihlášené školy a pro naše žáky 2. – 
9.třídy to byl 11.ročník.
 Další soutěží byla Pythagoriáda – školního kola 
se zúčastnili žáci 6. a 7.třídy. Do okresního kola 
postoupili ze 6.třídy: Michaela Čerychová, Adam 
Kubín a Iveta Slánská, ze 7.třídy: Lucie Lojková, 
Hana Slánská a Jakub Šíp. Nejlépe si vedli Michaela 
Čerychová a Adam Kubín. Ten se celkově umístil 
na 3.místě.
 Do dalších bojů s matematikou přeji všem mnoho 
píle a trpělivosti.

Renata Rotterová, učitelka matematiky
                                                              
HISTORIÁDA

 „Kdo projde po mostě minulosti s hrdostí a pokorou,
najde na jeho konci moudrost.“

 Ve dnech 23. a 24. 4. 
2009 se konal v Hradci 
Králové XIII. ročník 
tradiční celorepubliko-
vé dějepisné soutěže 
badatelských školních 
týmů – Historiáda. Je 
to soutěž čtyřčlenných 
týmů. V každém týmu 
jsou zastoupeni žáci 
všech postupných roč-
níků – od 6. do 9. Úkoly 

jsou vždy velmi obtížné, jsou voleny převážně 
z české historie, ale kdo Historiádu zná, ví, že se 
hodí i znalosti antiky, dějin umění nebo pomocných 
věd historických. Kromě znalostí musí děti uplatnit 
i postřeh, logické myšlení, kombinační schopnosti, 
samostatnou práci i týmovou spolupráci.
 Naši školu zastupovali tito žáci:
6. ročník – Adam Kubín, 7. ročník – David Kořínek, 8. 
ročník – Radek Záveský, 9. ročník – Jaroslav Novák.
Soutěž nebyla vůbec jednoduchá, vždyť se zúčastnily 
týmy z celé České republiky. Je skvělým úspěchem, 
že tým z malé vesnické školy obsadil 1. místo – navá-
zal tak na tradici minulých let, kdy se naše družstva 
umístila téměř vždy mezi prvními pěti.
 Dětem patří můj veliký obdiv a poděkování 
za příkladnou a zodpovědnou reprezentaci naší školy 
i celého mladoboleslavského okresu.

Mgr. Jiřina Rakušanová, učitelka dějepisu                                                                  

NAŠE MATEŘINKA

 V letošním školním roce bylo v MŠ zapsáno 28 dětí 

ve věku od 3 do 7 let.
 MŠ má vypracovaný ŠKOLNÍ VZDĚLÁVACÍ 
PROGRAM „POZNÁVÁME SVĚT“, jehož obsa-
hem jsou integrované bloky, které se mohou každým 
školním rokem upravovat dle potřeb a získaných 
evaluačních zpráv.

Časový plán bloků záleží na vnitřních i vnějších 
podmínkách organizace vzdělávání a na samot-
ném pedagogovi. Integrované bloky jsou rozděleny 
do jednotlivých měsíců školního roku.
Rodiče mají možnost se  ŠVP se seznámit a sledovat 
jeho využívání a plnění.
 Děti se v průběhu školního roku účastnily kulturních 
akcí. Každý měsíc přijelo do MŠ divadlo, jehož 
představení vždy shlédly i děti z MŠ Ledce a 1.- 
4.třídy naší základní školy.
V červnu děti navštívily divadlo v Mladé Boleslavi.
V prosinci proběhl Vánoční koncert v kostele sv. Proko-
pa a v květnu koncert ve sportovním areálu , neboť
nám nebylo vystoupení v kostele církví povoleno.
V únoru proběhl karneval, jehož se mohli zúčastnit 
i rodiče a sourozenci.
V dubnu byla uskutečněna v MŠ keramická dílna 
a výrobky byly věnovány maminkám k jejich svátku.
O Vánocích a na konci školního roku byla slavnostní 
besídka pro rodiče a veřejnost.
V červnu školáci navštívili ve vyučování 1.třídu 
základní školy a v závěru školního roku proběhla 
společná párty rodičů a dětí na zahradě MŠ. Školáci 
zůstali spát v MŠ přes noc a na této akci jsme se se 
školáky rozloučili předáním pamětních listů a  knih.
 Tento školní rok byl úspěšný, všem přejeme hezké 
prázdniny a těšíme se na shledanou v novém školním 
roce, ve kterém k nám přibude hodně nových 
kamarádů, protože se bude otevírat ještě jedna třída.

Marie Baláková a Jitka Rejmonová

LOUČENÍ SE ŠKOLNÍM ROKEM 

 A je tu čas loučení s dalším školním rokem. Letos 
pokračování na straně 6
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Z ČINNOSTI SBORU DOBROVOLNÝCH HASIČŮ

 Je tu červen a s ním i nové číslo Semčického zpra-
vodaje, ve kterém bych Vás chtěl seznámit s činností 
našeho sboru.
Jak jste již určitě zjistili, nádrž ve sportovním areálu je 
vyčištěna, nabílena, napuštěna a připravena na letošní 
sezónu, které bohužel počasí zatím moc nepřeje.
Další naší činností bylo čištění kanálů, které proběhlo 
v květnu.
Sběr železného šrotu jsme provedli 29.5. Nebylo 
toho moc, ale doufáme, že to někteří občané uvítali.
V sobotu 6.6. se konal ve sportovním areálu pod 
záštitou obce DĚTSKÝ DEN, na jehož přípravách 

a pořádání jsme se aktivně podíleli. 
V areálu hasičské zbrojnice průběžně probíhají 
brigády na jeho úpravu.
15. května skončila jarní šipková liga, jejímž vítězem 
se stal František Lojka, druhé místo obsadil Petr 
Čerych a na třetím skončil Jirka Dvořák. Gratulu-
jeme. Průběžně se zúčastnilo asi 27 hráčů, kterým 
děkujeme za účast.
3. července pořádáme v hasičárně turnaj. Bude se jed-
nat o trojboj, o jehož disciplínách se rozhodne na místě 
podle chuti účastníků (šipky, kostky, krabičky, karty 
atd.).  Všechny hravé typy srdečně zveme.

jej z důvodu výměny oken v čele budovy ukončíme 
o dva dny dříve. Školu  opouští 30 deváťáků 
a do první třídy nastoupí v září 17 prvňáčků. 
Spolu s deváťáky školu opustí i pedagogický asistent 
a učitel tělesné výchovy pan Ondřej Starec. S jeho 
prací jsme byli spokojeni nejen my, ale i Eduard Zít-
ka nejml., kterému dělal také osobního asistenta.
 Slavnostní zakončení školního roku proběhne 
tradičně na školním hřišti. Zde zhodnotíme up-
lynulý školní rok, odměníme ty, kteří si to zasloužili 

buď svědomitým přístupem ke školním povinnos-
tem nebo účastí v různých soutěžích vědomostních 
a sportovních.
 Rozloučíme se s deváťáky a popřejeme jim šťastné 
vykročení na novou životní cestu.
 A potom už začnou vytoužené prázdniny. Děkuji 
všem zaměstnancům za odvedenou práci a přeji 
krásně strávené volné dny, hodně sluníčka, pohody, 
odpočinku…

Mgr. Jana Kočová, ředitelka školy

Z ČINNOSTI VÝJEZDOVÉ JEDNOTKY

 V neděli 26. dubna  ve 13:10 hodin naše jednotka 
vyjela k požáru palivového dřeva do obce Úherce. 
Zásahu se zúčastnili: Jiránek Petr, Vošvrda Pavel,
Fidra Petr, Pařík Petr, Renner Petr, Čerych Petr 
a Lojka František. Poslední čtyři jmenovaní dora-
zili k zásahu vlastními dopravními prostředky. Zasa-
hovali jsme dvěma proudy „C“.
11. května proběhl v požární stanici Mladá Boleslav 
praktický výcvik ve slaňování. Tématy výcviku byla 
sebezáchrana z výškové budovy a jištění. Výcvik 
probíhal pod vedením lezeckého instruktora pana 
Miloše Chumlena.
Další výjezd se konal  dne 19. května  ve 4:30 ho-
din k č.p. 44 v Semčicích, kde hořela kůlna. Již před 
naším příjezdem zasahovali spoluobčané. Děkujeme 
jim za to, že nezůstali lhostejní k cizímu neštěstí. 
Naše jednotka zasahovala jedním proudem „C“, 
rozebrala konstrukci a provedla dohašovací práce. 
Škoda na majetku byla vyčíslena vyšetřovatelem 
na 50.000,- Kč. Uchráněné hodnoty byly 200 000,- 
Kč. Tohoto výjezdu se zúčastnili: Klimo Karel ml., 
Jiránek Petr, Pařík Petr, Fidra Petr, Josef Brynych, 
Pavel Vošvrda a Petr Čerych.

Dne 22.května se prohnala mladoboleslavským okre-
sem větrná smršť spojená se silným deštěm, proto 
jsme byli v 15:12 hodin vysláni operačním střediskem 
v Mladé Boleslavi do obce Kolomuty, kde blokovaly 
dopravu spadlé stromy přes cestu. Jednotka pomocí 
motorové pily provedla rozřezání stromů a následně 
je odstranila ze silnice. Zúčastnění: Klimo Karel 
ml., Fidra Petr, Pavel Vošvrda, Pařík Petr, Zvěřina 
Zdeněk, Jiránek Petr a Jiránek Josef.
Den na to v sobotu 23. května na fotbalovém hřišti 
v Žerčicích jsme soutěžili v požárním sportu. 
Naše družstvo mužů se umístilo na čtvrtém místě. 
Děkujeme Všem, kteří nás přišli povzbudit.
Zde jsou výsledky:
1. Chudíř  111s
2. Pěčice A 113,6s
3. Kobylnice A 117,6s
4. Semčice 120s
5. Kobylnice B 120,4s
6. Žerčice 123s
7. Pěčice B 145s
8. Charvátce 147s

Za SDH Karel Kočí
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Z ČINNOSTI TJ SOKOL SEMČICE

 Slovy klasika: „… tento způsob léta zdá se mi být 
poněkud nešťastným…“ Rozhodně se nedá říci, že 
by nám letos počasí přálo. Přesto všechny oddíly 
(nohejbal, volejbal i fotbal) zahájily aktivní činnost 
v jednotlivých sportovních odvětvích – více v jed-
notlivých příspěvcích.
Samozřejmě jsme nezaháleli ani v budování, 
opravách a údržbě sportovního areálu TJ Sokol 
Semčice. Brigádnické aktivity byly zaměřeny ne-
jen na přípravu kurtů pro jednotlivá soutěžní utkání, 
turnaje a rekreační využití, ale také na zvelebení os-
tatních prostor pro sportovně - společenské vyžití 
široké veřejnosti. V sobotu 11. 4. 2009 jsme asfaltem 
vyplnili dilatační spáry hasičské nádrže, za což je 
nutno poděkovat hlavně panu Petru KERNEROVI, 
Františku ŠTURMOVI a Romanu HŘEBÍKOVI 
(nikdo jiný neuměl „vařit“ asfalt lépe než oni). 
Poděkování je nutné vyslovit také panu Josefu 
VONDRÁČKOVI, který vyspároval všechny prask-
liny na bocích hasičské nádrže tak, aby dne 25. 4. 
2009 mohli hasiči, za vydatné pomoci semčické o-
mladiny, nádrž vybílit a připravit k napuštění. Dnes 
je nádrž plně napuštěna, voda chemicky ošetřena 
a čeká jen na Vás a hlavně na lepší počasí. Rád bych 
touto cestou poděkoval všem dětem, které se podíle-
ly (a doufám i nadále podílet budou) na údržbě spor-
tovního areálu. Naše poděkování jsme jim vyjádřili 
i v rámci Dětského dne - předáním permanentních 
vstupenek k volnému vstupu do areálu v roce 2009. 
Ke spokojenosti, nejen pana Josefa VONDRÁČKA, 
jsme dne 23. 5. 2009 započali napínat ochranné sítě 
kolem kurtů. V první fázi jsme nainstalovali ochran-
nou síť na jižní straně kurtu č. 1. a v další fázi plánu-
jeme pořídit a instalovat přenosnou ochrannou síť 
u kurtu č. 3. tak, aby nám míče nepadaly do nádrže. 
Z tohoto důvodu, a hlavně také proto, aby tyto sítě 
bylo možno použít již na turnaj dne 19. 6. 2009, 
zorganizovali naši fotbalisté v neděli 14. 6. 2009 
odpoledne brigádu na betonování sloupků. Všem, 
kteří pomáhali či jinak přispěli ke zdaru této akce, 
děkujeme.
Ve spolupráci s panem Jiřím HOLBOU a za vydat-
né finanční podpory Obecního úřadu obce Semčice 
jsme zahájili rekonstrukci dřevěných laviček a stolů 
ve sportovním areálu. Konečná finanční kalkulace 
však značně překročila náš původně plánovaný 
rozpočet a tak jen díky pochopení obecního zas-
tupitelstva a sponzorského daru pana HOLBY jsme 
mohli tuto akci dokončit. 
Velmi pozitivně byly hodnoceny (kromě nepřízně 

počasí) sportovně – společenské akce: společností 
Boleslavské mlýny, Cukrovary a lihovary TTD, 
Schnellecke Bohemia a další. Letošní Rej čarodějnic 
nám bohužel také propršel.  Byli jsme rádi, že jsme 
si mezi jednotlivými přívaly deště stačili opéct buřty. 
Alespoň v průběhu prvomájového pochodu přálo 
počasí. Pod vedením Františka ŠTURMY jsme se 
procházkovým tempem prošli okolím Semčic. Trasa 
pochodu měřila zhruba 7 km a zúčastnilo se ho přes 
70 „turistů“.
Naopak, dne 30. 5. 2009 nám zima a déšť zabráni-
ly uskutečnit plánovanou produkci skupiny SOU-
MRAK Band. Ani obecním úřadem organizovaný 
Dětský den s následnou diskotékou dne 6. 6. 2009 
neměl na počasí štěstí.
I přes nepřízeň počasí jsme dnem 1. 6. 2009 zahájili 
letní sezonu ve sportovním areálu a samozřejmě 
všichni doufáme, že se počasí umoudří natolik, aby 
všechny možnosti areálu mohly být plnohodnotně 
využívány všemi návštěvníky.
Pro nejbližší období plánujeme tyto stěžejní 
sportovně – společenské akce: Dne 19. 6. 2009 
pořádají naši fotbalisté „noční“ turnaj v malé kopané 
„Semčice Cup 2009“ a dne 26. 6. 2009 nám za-
hrají  k poslechu i tanci kapely W.I.X. Nastarýkole-
na Luboše Odháněla a SOUMRAK Band. Dne 4. 
7. 2009 proběhne tradiční volejbalový turnaj Memo-
riál Bohumila Sládka. 
V žádném případě nesmíme opomenout plánované 
oslavy 90. výročí založení Sokola Semčice. (Sokol 
Semčice byl založen dne 11. listopadu 1919 jako 
odbočka jednoty dobrovické a dne 17. července 1921 
se sokolská jednota Semčice osamostatnila). Oslavy 
90. výročí založení Sokola Semčice vyvrcholí dne 
11. 7. 2009 setkáním „sokolů“ ve sportovním areá-
lu TJ Sokol Semčice, kde kromě sportovních klání 
všech našich sokolských oddílů (nohejbal, fotbal 
a volejbal) budou dekorovaní zasloužilí členové naší 
organizace. 
Na všechny výše uvedené akce samozřejmě zveme 
nejen členy Sokola, ale také širokou semčickou 
veřejnost. Více informací získáte na nově založe-
ných internetových stránkách TJ Sokol Semčice
http://tjsokolsemcice.webnode.cz/ nebo na stránkách 
Obce Semčice http://obecsemcice.cz/.

S pozdravem „Sportu zdar“ 
Předseda TJ Sokol Semčice Ing. Roman HŘEBÍK

Kontakt. tel. +420724283240
e-mail hrebikroman@seznam.cz
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 Jednotlivé výsledky najdete rovněž na:
http://www.onsmb.estranky.cz/clanky/ii-trida/
tabulka_-rozpis-utkani-a-vysledky_-2009

V uplynulém období se naši nohejbalisté účastnili 
několika turnajů, kde nás reprezentovali s vynika-
jícími výsledky:
8. 5. 2009 turnaj trojic v Čejeticích: 1. místo – Kučera 
Lukáš, Vondráček Josef, Toman Bohumil;
23. 5. 2009 turnaj trojic v Šestajovicích: 1. místo – 
Kučera Lukáš, Toman Bohumil, Dvořák Jiří;
30. 5. 2009 turnaj trojic v Libošovicích: 1. místo – 
Kučera Lukáš, Toman Bohumil, Dvořák Jiří. 

Chtěl bych touto cestou poděkovat celému týmu, že 
vytváří výbornou atmosféru při trénincích a hlavně 
při zápasech. Za sebe musím říci, že jsem velice rád, 
že jsem součástí tohoto kolektivu 
Dále pak děkuji všem fanouškům, kteří nás chodí 
podporovat na naše domácí zápasy.

Rozloučil bych se slovy našeho nejzkušenějšího 
hráče Josky Vondráčka:

„Nemusíme vyhrát, stačí, když budeme první“

Za nohejbal Miroslav Kučera

NOHEJBAL

 Probíhající sezóna je ve své polovině a semčické 
družstvo je průběžně na 1. místě II. třídy okresního 
přeboru. Za tuto část sezóny jsme poznali hořkost 
porážky pouze jednou, a to s týmem Benátek nad 
Jizerou.  Soutěž je to velice vyrovnaná, jak dokládá 
tabulka – viz níže. Příští týden máme volný termín. 

Další zápas nás čeká dne 25. 6. 2009, kdy jedeme 
na utkání s Jizerním Vtelnem, momentálně 2. týmem 
tabulky. Poté následuje letní přestávka a k dalšímu 
utkání nastupujeme až 26. 8. 2009 na domácích 
kurtech proti Bosni.

VOLEJBAL

 Semčický volejbal je zpět pod TJ Sokol Semčice. 
V jarním období proběhla jednání výboru TJ se zás-
tupci oddílu volejbalu jejichž výsledkem je, že se 
semčický volejbal vrací zpět pod hlavičku TJ Sokol 
Semčice. Cílem obou stran je vzájemná spolupráce 
a sjednocení jednotlivých oddílů TJ při podpoře 
sportovně-společenských aktivit v Semčicích. Pevně 
věříme, že toto rozhodnutí přinese mnoho pozi-

tivního pro Sokol i pro semčický volejbal a vzájem-
ná spolupráce bude jen a jen lepší.
Dne 28. 4. 2009 jsme, spolu s dalšími členy Sokola, 
zahájili opravu laviček a stolů u ohniště ve spor-
tovním areálu tak, aby zde mohl proběhnout Rej 
čarodějnic. A dne 18. 5. 2009 jsme natřeli část 
laviček a tribuny.

pokračování na straně 9

NOHEJBAL
Probíhající sezóna je ve své polovině a semčické družstvo je průběžně na 1. místě II. třídy

okresního přeboru. Za tuto část sezóny jsme poznali hořkost porážky pouze jednou, a to s týmem
Benátek nad Jizerou.  Soutěž je to velice vyrovnaná, jak dokládá tabulka – viz níže. Příští týden
máme volný termín. Další zápas nás čeká dne 25. 6. 2009, kdy jedeme na utkání s Jizerním
Vtelnem, momentálně 2. týmem tabulky. Poté následuje letní přestávka a k dalšímu utkání
nastupujeme až 26. 8. 2009 na domácích kurtech proti Bosni.

pořadí tým zápasy Výhry prohry skóre body

1. Sokol Semčice 6 5 1 28:14 10

2. SK Jizerní Vtelno 5 4 1 23:12 8

3. NK Benátky 6 4 2 21:21 8

4. TJ Sokol Mnichovo
Hradiště "B"

6 3 3 26:16 6

5. TJ Sokol Libáň 5 3 2 17:18 6

6. NK Boseň 6 1 5 15:27 2

7. Sokol Bradlec "B" 6 0 6 10:32 0

Jednotlivé výsledky najdete rovněž na:
http://www.onsmb.estranky.cz/clanky/ii-trida/tabulka_-rozpis-utkani-a-vysledky_-2009

V uplynulém období se naši nohejbalisté účastnili několika turnajů, kde nás reprezentovali
s vynikajícími výsledky:
8. 5. 2009 turnaj trojic v Čejeticích: 1. místo – Kučera Lukáš, Vondráček Josef, Toman Bohumil;
23. 5. 2009 turnaj trojic v Šestajovicích: 1. místo – Kučera Lukáš, Toman Bohumil, Dvořák Jiří;
30. 5. 2009 turnaj trojic v Libošovicích: 1. místo – Kučera Lukáš, Toman Bohumil, Dvořák Jiří.

Chtěl bych touto cestou poděkovat celému týmu, že vytváří výbornou atmosféru při
trénincích a hlavně při zápasech. Za sebe musím říci, že jsem velice rád, že jsem součástí tohoto
kolektivu

Dále pak děkuji všem fanouškům, kteří nás chodí podporovat na naše domácí zápasy.

Rozloučil bych se slovy našeho nejzkušenějšího hráče Josky Vondráčka:
„Nemusíme vyhrát, stačí, když budeme první“ 

Za nohejbal Miroslav Kučera
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Dne 13. 6. 2009 jsme se zúčastnili již 4. ročníku 
volejbalového turnaje Koupák CUP. Počasí hře přálo 
a my vybojovali 2. místo z osmi zúčastněných týmů. 
O umístění na krásném stříbrném místě se zasloužili: 
Pepa Čvančara, Petra Hanušová, Míra Picek, Jirka 
Starý, Míra Novotný a Pavel Urban za pomoci našich 
Dobrovických spoluhráčů Martina Stehlíka a Renaty 
Kadeřábkové. Všem děkuji za vynaloženou snahu 
a skvělou reprezentaci našeho týmu.

Od 1. května trénujeme zase venku ve SA TJ Sokol 
Semčice!

Tréninky: pondělí a pátek od 18:00 hod.

Přijďte si zahrát i Vy. Těšíme se na Vás.

Za volejbal Petra Hanušová

VOLEJBAL
Semčický volejbal je zpět pod TJ Sokol Semčice. V jarním období proběhla jednání výboru

TJ se zástupci oddílu volejbalu jejichž výsledkem je, že se semčický volejbal vrací zpět pod
hlavičku TJ Sokol Semčice. Cílem obou stran je vzájemná spolupráce a sjednocení jednotlivých
oddílů TJ při podpoře sportovně-společenských aktivit v Semčicích. Pevně věříme, že toto
rozhodnutí přinese mnoho pozitivního pro Sokol i pro semčický volejbal a vzájemná spolupráce
bude jen a jen lepší.

Dne 28. 4. 2009 jsme, spolu s dalšími členy Sokola, zahájili opravu laviček a stolů u ohniště
ve sportovním areálu tak, aby zde mohl proběhnout Rej čarodějnic. A dne 18. 5. 2009 jsme natřeli
část laviček a tribuny.

Dne 13. 6. 2009 jsme se zúčastnili již 4. ročníku volejbalového turnaje Koupák CUP. Počasí
hře přálo a my vybojovali 2. místo z osmi zúčastněných týmů. O umístění na krásném stříbrném
místě se zasloužili: Pepa Čvančara, Petra Hanušová, Míra Picek, Jirka Starý, Míra Novotný a Pavel
Urban za pomoci našich Dobrovických spoluhráčů Martina Stehlíka a Renaty Kadeřábkové. Všem
děkuji za vynaloženou snahu a skvělou reprezentaci našeho týmu.

Od 1. května trénujeme zase venku ve SA TJ Sokol Semčice!
Tréninky: pondělí a pátek od 18:00 hod.

Přijďte si zahrát i Vy. Těšíme se na Vás.

Za volejbal Petra Hanušová

FOTBAL
Do letní fotbalové sezony jsme nevstoupili šťastně. Přijali jsme pozvánku týmu SG

Kosořice, kde jsme dne 30. 5. 2009 na nádherně připraveném travnatém (pro nás příliš velkém)
fotbalovém hřišti podlehli kvalitnímu soupeři vysoko 4:0.

FOTBAL

 Do letní fotbalové sezony jsme nevstoupili šťastně. 
Přijali jsme pozvánku týmu SG Kosořice, kde jsme 
dne 30. 5. 2009 na nádherně připraveném travnatém 
(pro nás příliš velkém) fotbalovém hřišti podlehli 
kvalitnímu soupeři vysoko 4:0. 
Avšak již následující víkend, v sobotu 6. 6. 2009, 
jsme se za krajně nepříznivého počasí, zúčastnili 
turnaje v malé kopané v Zelenecké Lhotě.  Zde se 
nám naopak výsledkově velmi dařilo. Celkově jsme 
obsadili 3. místo.  Základní skupinu jsme jasně vy-
hráli a prohráli 0:1 až v nástavbové části s pozdějším 
vítězem turnaje. 

Dne 13. 5. 2009 jsme 
se, tentokrát za nád-
herného slunečného 
počasí, zúčastnili tur-
naje v malé kopané 
v Luštěnicích. Naše 
výkony však byly 
nevyrovnané. V zák-
ladní skupině jsme 
hned úvodní utkání 
prohráli 0:1 s týmem, 
který nakonec vůbec 
nepostoupil do nad-
stavbové části turnaje 
a naopak jsme dokázali 

deklasovat vítěze naší skupiny, pořadatelský tým 
Cadillac Luštěnice vysoko 5:1. Tato kolísavá forma 
nás připravila o možnost lepšího umístění, protože 
semifinálové utkání jsme opět prohráli 0:1 a s dalším 
působením na turnaji jsme se museli rozloučit. 
V průběhu turnaje se zranil Michal MAREŠ. Zranění 
mu nedovolilo turnaj dokončit. Doufejme, že se ne-
jedná o nic vážného, a že se rychle zotaví.
Z pátku 19. na sobotu 20. 6. 2009 proběhne ve spor-
tovním areálu TJ Sokol Semčice „noční“ turnaj 
v malé kopané „Semčice Cup 2009“ za účasti šesti 
týmů, na který Vás srdečně zveme. O průběhu 
a výsledcích Vás budeme informovat v následujícím 
vydání zpravodaje. 

Za fotbal Roman Hřebík
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Demografická studie obce Semčice – stav k 31.12.2008

 Počet obyvatel celkem trvale žijících
k 31.12.2008: 629

Struktura obyvatel dle věku:

 do 6 let  63
 od   7  –  18 let 78
 od 19  –  30 let 101
 od 31  –  40 let 132
 od 41  –  50 let 77
 od 51  –  60 let 80 
 od 61  –  70 let 56
 od 71  –  80 let 29
 od 81  –  90 let 13

Děti do 18 let (včetně): 141 chlapci 71
     dívky 70
Dospělí:   488 muži 239 
     ženy 249

V roce 2008 se narodilo celkem 13 dětí   -  8 chlapců 
a 5 děvčat.
V roce 2008 zemřeli 2 lidé.
V roce 2008 se z naší obce odstěhovalo 16 osob a 53 
osob se přistěhovalo.
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INFORMACE OBECNÍHO ÚŘADU

Jak se volilo v naší obci.
- Ze  488 voličů se voleb zúčastnilo147 hlasujících 
občanů tj. 30,12 %. Bylo odevzdáno 147 platných 
hlasů celkem pro 16 stran. Nejvíce hlasů obdržela 
ODS 67 hlasů, na druhém místě KSČM 22 hlasů 
a na třetím ČSSD 21 hlasů. Na Úřední desce obec-
ního úřadu a na webových stránkách se dovíte kolik 
hlasů získaly ostatní strany. 
- Dne 2.6.2009 proběhl v MŠ Semčice sběr 
obnošeného šatstva pro Diakonii Broumov. Této or-
ganizaci bylo předáno celkem 85 pytlů s obnošeným 
šatstvem. Odebíralo se hlavně obnošené šatstvo, boty 
a také plyšové hračky.
- V sobotu 6.6.2009 kulturní a sociální výbor obce 

Semčice pořádal Dětský den ve Sportovním areá-
lu. Rádi bychom poděkovali sponzorům, kteří 
přispěli na tuto akci pro děti. Díky finanční podpoře 
a drobným dárkům mohl být Dětský den pro děti 
zajímavější.
Děkujeme paní JUDr. Ludmile Puršlové, Radce Klimo, 
Jiřině Kabůrkové, panu Ladislavu Petrovi, Ing. Josefu 
Heřmanskému, Josefu Čerychovi, Jaroslavu Novot-
nému, Tomáši Motryczovi, Petru Čerychovi, Martinu 
Pánkovi, Miroslavu Malíkovi a Ing. Josefu Hrnčířovi.
- Připomínáme, že do konce srpna je splatná druhá polovi-
na poplatku za odvoz a likvidaci komunálního odpadu.
- V červnu začnou probíhat čistící práce na Semčickém 
potoku. Na tyto práce bude použita těžká technika.

Inzerce
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